
Spoštovani  g.  Darko Klinc,  predsednik  NK Velesovo,
g.  Primož Štrajhar (kot sem razumel župana, vodja ženskega dela nogometne ekipe),  

naj se vama iskreno zahvalim za izčrpna odgovora, ki ste ju posredovali zvezi z nejasnostmi
na področju Nogometnega kluba Velesovo oz. njegove dosedanje ženske ekipe. 

Ženska ekipa naj bi bila po   vašem pisanju, g. Klinc, kjer se sklicujete na sklep UO formalno še
vedno  pod  okriljem  NK  Velesovo  (do  01.01.2018),  čeprav  nova  pravna  oseba  za  iz  NK
Velesovo izločeno žensko ekipo že posluje od 3.3.2017 dalje (vir: http://www.bizi.si/SPORTNO-

REKREATIVNO-DRUSTVO-CERKLJE-NA-GORENJSKEM/), naša dekleta, na katere smo ponosni, pa
tudi že igrajo pod novim imenom, ŽNK Cerklje, v prvi ženski nogometni ligi.   

Prvič: Na zadnji seji 6.9. smo se občinski svetniki v pogovoru z županom zgolj medsebojno
seznanjali z dogajanjem v NK Velesovo, o čemer smo prebrali v Novicah izpod Krvavca (3.9.),
izražali  skrb za usodo domače,  edine ženske nogometne ekipe na Gorenjskem, hkrati  pa
preverjali  okoliščine,  ki  bi  v  dani  situaciji  morebiti  lahko  pomenile  napačno  porabo
namenskih sredstev danih NK Velesovo. Nikakršnih sklepov na seji še nismo sprejemali.  

Župan je o svojem poznavanju situacije glede ženske ekipe in opravljenih razgovorih podal
kratko  poročilo,  sicer  pa  komisijo  za  negospodarstvo  in  svetnike  pozval,  da  naj  se  glede
dodatnih informacij obrnejo na klub oz. NZS, ker naj bi pobuda prišla z njihove strani. To so
nekateri svetniki (Jaka Ciperle, Luka Štumberger) v nadaljevanju  tudi storili. 

Drugič: Dileme kolegov svetnikov, ki so o temi razpravljali na seji (Jaka Ciperle, Marko Bolka,
Luka Štumberger)  so povsem legitimne in  vsekakor  na  mestu.  Občinski  svetniki  smo kot
izvoljeni  predstavniki  občanov  ob  skrbi  za  pospeševanja  razvoja  občine  DOLŽNI  aktivno
zagotavljati  tudi  nadzor  nad  transparentno  in  zakonito  porabo  namenskih  sredstev  iz
občinskega proračuna, katerih porabnik je tako NK Velesovo, kot tudi ostala športna društva
v občini. 

Tretjič: Vsi  porabniki  namenskih  sredstev  in  tako  tudi  odgovorni  v   Nogometnem  klubu
Velesovo ste  DOLŽNI  poročati  na vprašanja   bodisi   občinskega svetnika ali  pa  pristojne
komisije, ki ta sredstva razporeja (komisije za negospodarstvo). Pravila, ki jih imamo v občini
Cerklje za športna in kulturna sredstva je potrebno upoštevati in veljajo enako za vse.   
 
Četrtič: Občinski svetniki,  brez izjeme, smo doslej  vedno in verjamem, da  bomo z enako
gorečnostjo  tudi  v  prihodnje  podpirali  razvoj  športa  v  občini  Cerklje,  to  velja  tako  za
delovanje društev kot tudi za podporo perspektivnim investicijam v športno infrastrukturo,
kakršna ocenjujemo je tudi  projekt Balon NK Velesovo. O naši podpori  pričajo sprejeti sklepi
za številne že izvedene in še predvidene aktivnosti  na ravni  občine in seveda vsako leto
sprejeti proračun oz. rebalansi vezan na proračun.  O katerih sklepih govorita,  da niso bili
sprejeti? 

Petič: Močno  podpiramo  tudi  aktivno  sodelovanje  ženskega  dela  v  nogometu,  kar  med
drugim dokazuje tudi  letošnje dodeljeno občinsko priznanje Aleksandri Česen, predlagani
prav  s strani svetnika Marka Bolka, katerega prizadevanja za razvoj športa so bila, skupaj z
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nekaterimi  drugimi  svetniki,  povsem  nekorektno  in  nedopustno  označena  s  strani  g.
Štrajharja.  
 
Če si ob uspešnem delovanju NK Velesovo res želite močno in na Gorenjskem edinstveno
žensko nogometno ekipo vas pozivam:

1. da odgovorni v športnih društvih ob tako pomembnih statusnih vprašanjih vzdržujete
reden in kulturen dialog z odgovornimi v domači skupnosti, katere del ste in vas ta
tako moralno kot tudi finančno podpira;

2. da se vi, g. Štrajnar, bolj točno opredelite kdo ste oz. koga zastopate - da v prihodnje
glede  na  pričakovana  sodelovanja  vemo  s  kom  govorimo  in  se  dogovarjamo  za
uspešnost nogometa v Cerkljah;

3. da  prenehate  megliti  bistvo  situacije  in  ga  »zavijati  v  celofan  kao  medsebojnih
političnih obračunavanj med svetniki in/ali županom«; 

4. da  prenehate  z  neresničnimi,  žaljivimi  navedbami  in  blatenjem  mojih  kolegov
svetnikov, ki le korektno in aktivno opravljajo svojo dolžnost,  in se jim opravičite;

5. da v  informiranje  o  dogajanju  ter  v  reševanje  nastale  situacije  vključite  pristojno
komisijo za negospodarstvo, ki primarno ureja tovrstna vprašanja (in ne le župana, pa
še njega žal  več mesecev po izvršenem dejstvu,  npr.  registraciji  novega društva v
občini in aktivnem udejanjanju postopkov ustanovitve ženskega NK na ravni NZS);

6. da s komisijo za negospodarstvo strokovno in preudarno čim prej najdete način in
pot, oblikujete predlog rešitve, sprejemljive za vse strani  in zagotovite skladnost s
pravili delovanja v naši skupnosti.  

Ob vprašanjih finančne narave povezane s porabo namenskih sredstev NK Velesovo v
letu 2017 med drugim predlagam pogovor na temo trenutno veljavnega sprejetega
odloka, ki novoustanovljenim društvom še 1 leto po ustanovitvi onemogoča zaprositi
za namenska sredstva (ŠRD Cerklje torej do 3.3.2018),  zaradi zagotavljanja skladnosti
s pravili  delovanja naše skupnosti  pa tudi  pospešitev postopka na Občini  v smislu
nedvomne potrebe po prilagoditvi obstoječe pogodbe oz. verjetno najbolj razumno
vzpostavitve novega pravnega razmerja glede uporabe prostorov NC Velesovo.   

Pomagam, ker navijam za vas in naše Cerklje. Želim vam športen pozdrav! 

Matevž Bohinc, občinski svetnik SDS


